
Elevråd 7-9   datum: 2016-10-03 

Ordförande: Victor (åk. 7) 

Sekreterare: Fanny (åk. 8) 

Frågor från klassråd Till klassråd 
för röstning 

Till klassråd för 
diskussion 

Rektors svar Elevrådets beslut Övrigt 

Rastverksamhet för högstadiet. Aktiviteter?  
 Skönare soffor/fler soffor 

 Utefika? 

 Pingis och biljard-bord 

 Fler fotbollar 

 Utomhusrink 

 Snacksmaskin. Sockerfritt? 

 X    

Åke är anställd som kökschef     X 
Annika medverkar, vad vet ni om hälsopolicy? 

 Mat i cafet? 

 Bollar och andra saker utomhus 

 Frukt på sista lektionerna? 

 X    

Basketkorg utanför gympasalen, vid svanarna     X 
      

 

 

 



Minnesanteckningar från läsårets första elevråd årskurs 7-9. 

 

5 september 2016 

 

1. Nya rektorn Monica Nyberg presenterar sig. 
2. Elevrådet gästas av: 

Fredrik Saweståhl, kommunstyrelsens ordf. (M) 

Erik Bengzsbo, riksdagsledamot (M) 

Anki Svensson, ordf Barn- och utbildningsnämnden i Tyresö kommun 

3. Diskussion kring syftet med elevrådet 
4. Frågor till besökarna om hur det går med konstgräsfotbollsplanen. Svaret blir att den ska vara klar till hösten 2017 

och ligga mellan Strandskolan och Tyresö Skola. 
5. Val av ordf: Johan i årsk 9 
6. Val av sekr: Joel i årsk 9. 

 


